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Emne: Tett avløpstank 
 
Hei. 
Er det noen mulighet for å få godkjenning til en tett avløpstank i dette tilfellet? 
 
Kopi Kunde: 
Standplassbygget på Skytebana på Lindås ble oppført tidlig på 60 tallet, og er for lengst moden for 
modifisering. 
  
Skyttarlaget har som mål å sette opp et miljøstandplassbygg, som er konstruert for størst mulig 
støyreduksjon. 
I den forbindelse må vi sjå på en anna løsning en busker og kratt hva gjelder de sanitære forhold. 
  
Ja, har hatt mange møter med Lindås kommune; veiledere, Helgesen fra vann og avløp, teknisk sjef 
Sylta, og saksbehandler Knut Bjørnevoll. 
Skyttarlaget er tilbydd en løsning hvor vi knytter oss til det kommunale vann og avløpssystemet ved 
flerbrukshallen. 
En slik løsning vil for oss være altfor kostbar, hvor vi her lett passerer kr 6-700.000,- 
  
Vi sitter da igjen med 2 alternativer. 

1. Festival do,…….harmonerer ikke i 2019… 
2. Tett tank, hvor avløp fra håndvask og toalett samles, og tanken tømmes periodisk. 

………………………………….. 
 
 

 
 
MVH 
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